
مصطفی فاطمیان -به تازگی در مســابقات 
کــوراش قهرمانــی جهــان در کــره جنوبــی، 
ورزشکاران خراسانی در کســب 2مدال نقره 
از 4 مدال کسب شده تیم ملی نقش داشتند و 
بار دیگر قدرت خراســانی ها را به رخ جهانیان 
کشــاندند. یکی از مدال آوران در رقابت های 
جهانــی اخیــر، جوانی خراســانی اســت که با 
شــرکت در هشــت دوره مســابقات قهرمانــی 
بزرگ سالان و جوانان کشــوری 7 طلا کسب 
کــرده و 6 ســال به عنــوان ســنگین وزن ترین 
ملی پــوش جودو و کــوراش فعال بوده اســت. 
صحبت از »جعفر پهلوانی« پســر سنگین وزن 
خراسانی است که ســال ها در جودو به رقابت 
با حریفــان پرداختــه و در کنــار جودو، رشــته 
کوراش را هم دنبال کرده اســت. قهرمانی که 
این روزها به دلیل جدا شــدن رشته کوراش از 
خانواده جودو و پیوســتن به فدراســیون ووشو 
دیگر نمی تواند با توجه به قوانین جدید همزمان 
با کوراش در رشــته جودو هم فعالیت کند. در 
این شــرایط خراســان رضوی یک نماینده هم 

در تیم ملی بزرگ ســالان جودو ندارد و این 
خبر ناخوشــایند برای اســتانی است که 

روزگاری شــاکله اصلی تیم ملی جودو 
را تشکیل می داد.خواندن ماحصل 
گفت و گو با جعفر پهلوانی، قهرمانی 
که گلایه های بســیاری از مسئولان 

استانی دارد، خالی از لطف نیست 
که در ادامه تقدیم می شود.
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از میان خبرها

ورزش

مجید خدایی:

به دنبال سهمیه لیگ جهانی 
کشتی هستیم

نویس  پــیــش  گــذشــتــه،  جمعه 
ــری  ــگ ــی ــرب ــرم قــــــــرارداد س

نــمــایــنــده کــشــتــی مشهد 
مجید  بین  برتر  لیگ  در 
سابق  خــدایــی  قهرمان 
مسعود  و  جهان  کشتی 

ــیــس هیئت  ریـــاضـــی، رئ
محل  در  ــان  ــت اس کشتی 

ابوالقاسم  حکیم  آرامــگــاه 
فردوسی به امضا رسید. مجید 

خــدایــی پــس از امــضــای قـــرارداد 
ضمن ابراز خرسندی از این که فرصت خدمت به 
کشتی مشهد برای وی فراهم شده است، گفت: 
من همیشه نتایج و اخبار کشتی استان را پیگیری 
می کنم .  یک فرصت تاریخی برای بازگرداندن 
نام مشهد به جایگاه اصلی خود در کشتی کشور 
فراهم شده است که باید از آن بهره ببریم.سعی 
می کنیم از تمام استعدادها و سرمایه های استان 
در لیگ برتر کشتی استفاده کنیم. البته در تلاشیم 
از کشتی گیران برتر کشور در تیم خود بهره بگیریم 
تا بتوانیم سهمیه لیگ جهانی کشتی را هم کسب 

کنیم.

رقابت شطرنج بازان خراسانی
مسابقات شطرنج قهرمانی رده های سنی زیر 1۰ 
و 14 سـال دختـران و پسـران خراسـان رضـوی در 
مشهد برگزار شـد. این مسـابقات در شـش دور و با 
حضور 8۰ شـطرنج باز بـه روش سوئیسـی در خانه 
شطرنج مشـهد انجام شـد.  در پایان این رقابت ها، 
در رده سـنی زیـر 1۰ سـال بخـش پسـران عمـاد 
مظفـری و یاسـین ریاضـی از مشـهد و پوریـا بیهقی 
از سـبزوار عناویـن برتـر را از آن خـود کردنـد  و در 
بخش دختران نیز روشـا اکبری از نیشـابور به مقام 
نخسـت دسـت یافت و گلناز ژیانی و هستی شریف 
از مشـهد دوم و سوم شـدند.همچنین در رده سنی 
زیـر 14 سـال بخـش پسـران ، آرمیـن صفرنـژاد از 
مشـهد بـر سـکوی نخسـت ایسـتاد، ایلیـا صالحـی 
پـور از سـبزوار دوم شـد و ایمـان حسـن پـور مقـدم 
از مشـهد نیـز مقـام سـوم را کسـب کـرد. در بخـش 
دختـران نیـز، فاطمـه صفاریان، آلا شـهپر طوسـی 
و عسـل عاطفـی از مشـهد مقـام هـای برتـر را بـه 

دسـت آوردنـد.

هافبک22 ساله خراسانی تیم فوتبال شــهرخودرو درباره این که آیا 
تیم ملی فوتبال  امید می تواند بعد از چندین سال به المپیک راه یابد و 
این طلسم 44 ساله را بشکند ، گفت: درست است که تیم فوتبال امید 
44 سال است، نتوانسته به المپیک راه یابد. اما در فوتبال همه چیز 
امکان پذیر است و صد در صد ما امسال به المپیک صعود می کنیم. 
سینا زامهران افزود: تمامی تیم های بزرگ دنیا شکست های زیادی 
در مصاف با تیم های ضعیف تر از خودشان داشتند. دلیل نمی شود 
که چون ما دو بازی تدارکاتی مقابل ازبکستان را واگذار کردیم ، همه 
بگویند که ما نمی توانیم به المپیک صعود کنیم. تیم ملی امید از همه 
نظر بهتر از ازبکستان بود و اگر1۰ بار دیگر هم جلوی ازبکستان بازی 
کنیم، دیگر به آن ها نمی بازیم. امیدوارم که بتوانیم تمامی تلاشمان را 
به کار بگیریم تا تیم ملی امید با کسب نتایج فوق العاده باعث سربلندی 

و خوشحالی مردم ایران شود. وی درباره شرایط فنی تیم ملی امید و 
بازی های دوستانه این تیم خاطر نشان کرد: به دلیل تغییر کادر فنی 
تیم  ملی امید، بازی ها و اردوی تدارکاتی خوبی برگزارشد  تا کادر فنی 

هم به شناخت بهتری از بازیکنان دست یابند و هم نقاط قوت  و 
ضعف تیم را بهتر بشناسند. امیدوارم هر چه زودتر مثل زمان 

آقای کرانچار بازیکنان و کادر تیــم با همدیگر هماهنگ 
شوند تا بتوانیم عملکرد بسیار خوبی داشته باشیم.

زامهران درباره تجربه همکاری با فرهاد مجیدی گفت: 
آقای مجیدی از بازیکنان خوب باشــگاه اســتقلال بود 
و همیشــه از دیدن فوتبال وی لذت می بــردم. حالا هم 
بدون شــک از تجربیات زمان بازی و دانش فوتبال آقای 

مجیــدی در نیمکت مربیگری تیم  امید نهایت اســتفاده 

را مــی بریم. وی در پاســخ به ادعــای برخی 
از افــراد و رســانه ها مبنی بــر بی تجربگی و 
جوانی مجیــدی برای ســرمربیگری تیم امید 
اظهار کــرد: در رســانه ها حــرف زیاد 
اســت. آقای  مجیدی عــلاوه بر 
این که بازیکن بســیار خوب و 
بزرگی بود،مدرک مربیگری 
خودش را نیز از اروپا دریافت 
کرد. قطعا گذر زمــان به آقا 
فرهــاد کمــک  می کنــد که 
تیم را بهتر بشناســد و بتواند 
بــه  را  مدنظــرش  تفکــرات 

بهترین نحو اجرا کند. ســینا  زامهران همچنین درباره وضعیت تیم 
شــهر خودرو اظهار کرد: خدا را شــکر تیم مــا بازی هایش را بســیار 

پرقدرت با برد آغاز کرد. 
بدون شک تمام تلاشمان را می کنیم تا رفته  رفته هماهنگی تیم بیشتر 
شــود و بتوانیم همین روند عالی را با کســب نتیجه خــوب در تمامی 
دیدارها ادامه دهیم. وی در پاسخ به این سوال که تعطیلی های لیگ 
به تیم شهرخودرو صدمه می زند یا نه، اظهار کرد: اگرچه قوانین »فیفا 
دی« و تعطیلات آن بــرای تمامی تیم ها بوده اســت ، ولی به نظرم هر 
تیمی که در شرایط مسابقات قرار دارد و برای قهرمانی می جنگد، این 
وقفه های بین لیگ برایش صدمه آور خواهد بود. تیم شهرخودرو هم 
از این قاعده مستثنا نیست و تعطیلی های لیگ برای ما هم صدمه آور 

خواهد بود.

سوژه 

 صعودمان 
 به المپیک 
صد در صد است 

   

از طلا به نقره    
مسابقات جهانی کوراش 
در کره جنوبی با شرکت 48 کشور 
برگزار شــد که از سطح بالایی نیز 
برخــوردار بــود؛ اما متاســفانه به 
دلیل یک اخطار مسابقه فینال را 

واگذار کردم و مدال طلا خیلی راحت از دســتم 
پرید. البته حدود دو ماه قبــل دچار مصدومیت 
شــدم و یک ماه از میادین دور بــودم . فقط در دو 
اردوی نهایی آمادگی تیم ملی پیــش از اعزام به 
رقابت های جهانی حضور یافتم که زمان زیادی 
هم نبود. حریف مــن در فینال این رقابــت ها از 
کشور ازبکستان بود و پیش از این یک بار دیگر هم 
مقابل او شکست خورده بودم و در مجموع حریف 

سرسختی برایم به شمار می رود.
رشــته کــوراش بــرای اولین بار ســال گذشــته 
در بازی هــای آســیایی حضــور داشــت و خیلی 
امیدواریم ما هم  المپیکی شویم، چراکه انگیزه 
های ورزشکاران خیلی بیشــتر از این ها خواهد 
شد و آرزو دارم بتوانم بالاترین مدال تاریخ ورزشی 

خود را در المپیک کسب کنم.

گلایه های همیشگی  
متاســفانه در بازگشــت از مســابقات جهانــی، 
هیچ مســئولی به اســتقبالم نیامده بود. شــاید 
آقایــان اطلاعــی ندارنــد کــه ایــن رشــته عضو 
خانواده فدراسیون ووشو شــده است. افسوس 
می خــورم، چرا هماننــد دیگر ورزشــکاران به 
ما توجه نمی شــود.  مگــر ما کمتــر از آن ها 
زحمت می کشیم. چرا باید فقط خانواده 
ام در مراسم استقبال از من حضور داشته 
باشند. تا دو سال قبل عضو تیم ملی جودو 
بودم و هروقت از مسابقات می آمدیم، حداقل 
اســتقبال را انجــام می دادنــد؛ امــا در خانواده 
ووشو از این خبرها نیســت. یک ماه است که 
زیر مجموعه ووشو شده ایم و با توجه به این 
که قطب کــوراش اســتان های خراســان 
رضوی و شمالی هستند، پس باید از حضور 

ورزشکاران این رشته در تیم ملی باخبر باشند.

نگاه های متفاوت   
از مسئولان شهر هم گلایه های بســیاری دارم؛ 
حتی در بازگشت از مسابقات بازی های آسیایی 
که نقره گرفتــم، هیچ توجهــی به مــن نکردند و 
برخلاف دیگر استان ها که حمایت معنوی و مالی 
از ورزشکاران خود داشتند ، این جا خبری از این 
حرف ها نبود. وجود قهرمانان باید باعث افتخار 
شهر و استان شود ولی انگار موفقیت ورزشکاران 

برای مسئولان خراسانی مهم نیست. در خراسان 
شمالی پس از بازی های آسیایی، عنوان خیابانی 
را به نام الیاس اکبری ورزشــکار اسفراینی ثبت 
و حــدود 4۰۰ میلیــون تومان هم بــه وی کمک 
مالی کردند. اما من هم ورزشکار همان رقابت ها 
بودم و تنها 4- 3 نفر به استقبالم آمدند. فرق ما با 
آن ها چیست؟اندکی حمایت برای دلگرمی ما به 
جایی برنمی خورد. شهرداری مشهد به قهرمانان 
بازی های آسیایی فقط یک سکه هدیه داد که آن 
هم شان و شخصیت ورزشــکار را پایین می آورد . 
اگر همان یک ســکه را هم نمی دادند، بهتر بود.

متاســفانه نگاه تبعیض آمیزی در ورزش اســتان 
وجــود دارد و انتظــار داریم این نگاه هــا مقداری 
تغییر کند، چراکه رشته ورزشــی کوراش بسیار 
مظلوم واقع شده است. تمامی مشکلات را به جان 
می خریم و با افتخار برای کشــورمان ورزش می 
کنیم؛ اما هیچ کدام از این زحمات دیده نمی شود 
و هر روز دلســردتر از قبل می شــویم. می گویند 
ورزش سلامتی می آورد، اما واقعا این طور نیست، 
چراکه در 24 سالگی بدنم آسیب دیده و واقعا از 
آینده می ترسم، زیرا سلامتی ام در خطر است و هر 

روز آسیب دیدگی در کمین من است.

جدایی از جودو  
اولین دوره لیگ برتر کوراش سال گذشته برگزار 
شد، اما ترجیح دادم در جودو به کارم ادامه دهم. 
البته امســال دیگر نمی توانم در جودو مســابقه 
بدهم.  بــا توجه بــه قانون جدیــد ، ورزشــکاران 
دیگر نمی توانند همزمان در هر دو رشــته جودو 
و کوراش فعالیت کنند؛ بنابراین باید یک رشته 
را انتخاب کنند. بــا حضور در لیــگ جودو مبلغ 
ناچیــزی دریافت می کــردم و کمــک هزینه ای 
برایم بــود. اما دیگر نمــی توانم در جودو باشــم، 
چراکه کــوراش را انتخاب کــردم، هرچند هنوز 
معلوم نیست دومین دوره لیگ کوراش چه زمانی 
برگزار شود. دوست داشتم در هر دو رشته فعالیت 
می کردم و می توانســتم همچنــان در تیم های 
ملی جودو و کوراش حضور ثابتی داشــته باشم؛ 
اما دیگر قوانین این اجازه را نمی دهد. از انتخاب 
کوراش پشــیمان نیســتم، چراکه در مسابقات 
برون مرزی کوراش موفق تــرم و جزو 1۰ چهره 

برتر این رشته در جهان هستم.

مکان تمرینی ندارم  
در خراسان رضوی باشگاه جودو و چوخه وجود 
دارد اما فضای اختصاصی برای کوراش نیست 
و به عنــوان قهرمان جهــان محلی بــرای تمرین 
ندارم. مجبورم با هزینه شخصی به باشگاه های 
جودو بــروم و تمرین کنــم. امیدوارم مســئولان 
حمایت بیشــتری کنند، چراکه چند سال طول 
می کشــد ، جوانــی بخواهــد جایگزین ما شــود 
و بــه این ســطح از افتخــارات برسد.بســیاری از 
ورزشکاران همچون جواد محجوب به خاطر کم 
لطفی مسئولان به خارج از کشور رفتند تا شاید 
شرایط شان بهتر شود.ای کاش مسئولان همان 
طور که به ورزش های تیمی توجه می کنند، کمی 
هم به رشــته های انفرادی نگاه متفاوتی داشته 
باشند، چراکه این ورزشکاران زحمات بسیاری 
می کشند.ممکن است روزی به خاطر مشکلات 

مالی ورزش را کنار بگذارم.

مهندسی انتخابات   
به عنوان نماینده ورزشکاران در مجمع انتخاباتی 
هیئت جودوی اســتان حضــور یافتــم و به نظرم 
مواردی همچون مهندسی انتخابات در حاشیه 
این مجمع وجود داشــته اســت. نقــش جودوی 
خراسان رضوی در تیم ملی بسیار کمرنگ شده 
اســت و با این که زمانــی از 3۰ ورزشــکار دعوت 
شده به اردوی تیم ملی حداقل 1۰ نفر خراسانی 
بودند، ولــی الان حتی یک نفر از این اســتان در 

اردوهای تیم ملی حضور ندارد.
در هیئت جودوی سابق باند بازی وجود داشت و 
در کل این هیئت تعطیل بود. من هم در گذشته 
چوب این باند بــازی ها را خورده ام. امید اســت 
جــودوی اســتان دوبــاره بــه روزهــای اوج خود 
بازگردد.  اما اگر این باند بازی ها و دو دستگی ها 
همچنان در جودوی استان وجود داشته باشد، 

این رشته راه به جایی نخواهد برد.

حضور در جام ریاست جمهوری  
این روزها برای حضوری قدرتمند در مســابقات 
جایزه بزرگ جام ریاســت جمهوری ازبکســتان 
که حدود یــک ماه دیگــر برگزار می شــود، آماده 
می شوم. این رقابت ها از سطح بسیار بالایی هم 
برخوردار است و تمام کشورها در آن حضور دارند.

مهتا قره داشــی-هفته پنجم لیگ برتر فوتسال 
کشــور با برگزاری شش بازی روز گذشــته به پایان 
رسید که در مهم ترین بازی این هفته، تیم فوتسال 
خراســان رضوی ، مهمان مس رفسنجان بود که با 
برتری 4 بر 2 تیم میزبان به پایان رســید و نماینده 
استان با این شکست یک پله ســقوط کرد و در رده 
چهارم قرار گرفت. فاطمه شــریف، ســرمربی تیم 
فوتسال هیئت فوتبال خراسان رضوی درباره این 
بازی گفت:  داوری ســر تیم ما را برید.  درســت در 
روزی که مســتحق شکســت نبودیم ، قضــاوت  به 
گونه ای رقم خورد که ما بازنده بازی باشیم، بازیکنان 

مس بسیار فیزیکی بازی می کردند . داور خطاها را 
به سود آن ها می گرفت. وی می افزاید: هر چند که 
ناظر بازی بیان کرد فیلم بازی را برایش بفرستیم ، اما 
نتیجه که تغییر نمی کند. این همه سال فیلم بازی ها 
را فرستادیم ، ولی تغییری در نتیجه حاصل نشد . وی 
تصریح کرد: 6دقیقه مانده به پایان بازی ، پاور پلی 
انجام دادیم که متاســفانه در صورتــی که خطایی 
رخ نداده بود، خطای ششم گرفته شد و  گل سوم را 
دریافت کردیم و پس از آن  روی ضربه ایستگاهی گل 
چهارم را وارد دروازه ما کردند و فقط توانستیم یک 

گل را جبران کنیم.

در گفت و گو با
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تا باند بازی و جدایی از

هافبک شهرخودرو: 

مجید مرتضایی:

ســرمربی تیم فوتســال فرش آرای مشهد پس از 
تساوی 3 بر 3 تیمش برابر گیتی پسند در هفته 
دوازدهم لیگ برتر فوتســال گفت: بازی بسیار 
زیبایی را بین تیم اول و ســوم جــدول رده بندی 
شاهد بودیم. خوشحالم که روند شکست ناپذیری 
خــود را ادامه می دهیــم و تیم یکدلــی داریم که 

بازیکنان برای موفقیت تیم فداکاری می کنند.
مجید مرتضایــی افزود: چند بــار از حریف عقب 
افتادیم ، ولی با ســعه  صدر و بازی هوشــمندانه 
توانستیم بازی را مساوی کنیم . هر چند در نیمه 
دوم فرصت های گلزنی دیگری هم داشتیم که به 

تیرک دروازه برخورد کرد.
وی درباره حواشی این دیدار و درگیری بازیکنان 
دو تیم در پایان نیمه نخســت گفت: علاقه ندارم 
درباره حواشی صحبت کنم و خیلی هم در حاشیه 

نیســتم؛ اما بازیکن حریــف در حالی کــه توپ از 
زمین خارج شــده بود، بازیکــن مــا  را   زد  و چون 
این اتفــاق در بازی های قبلی ما هــم افتاده بود، 
عصبانی شدیم که از تیم گیتی پسند و تماشاگران 
عذرخواهی می کنم. در یک لحظه کنترل من، 
بازیکنان و کادرفنی که چند بار شاهد اتفاق مشابه 
بودیم از دستمان خارج شد و امیدوارم این مسائل 
با صحبت برطرف شود و شاهد فوتسال زیبا و پاک 
باشیم.وی درباره داوری این دیدار بیان کرد: در 
یکی دو صحنه در کناره ها و روی خطاها هر دو تیم 
به تصمیمات داور معترض بودند اما در مجموع به 
داوران خسته نباشید می گویم چون بازی سختی 
را داوری کردنــد. درخور ذکر اســت ، فرش آرا با 
کسب یک امتیاز، همچنان در رده سوم باقی ماند 

و گیتی پسند صدرنشین هم 23 امتیازی شد.

خوشحالیم روند شکست ناپذیری را ادامه می دهیم
روز پر اشتباه داوری برای دختران فوتسالیست

کلاته-تیــم هندبــال ســربداران ســبزوار در 
چارچوب هفته پنجم سی و دومین دوره مسابقات 
لیگ برتر قهرمانی کشــور ، مقابل تیم ذوب آهن 
اصفهان با اختلاف اندک نتیجه را واگذار کرد. تیم 
سربداران سبزوار در نیمه نخست با نتیجه 11بر 

14 مقابل حریف اصفهانی خود به رختکن رفت؛ 
اما در نیمه دوم با تــلاش های زیاد با نتیجه 27 بر 

29 بازی را واگذار کرد.
ســرمربی تیم هندبال سربداران ســبزوار درباره 
بازی تیمش گفت: دو تیم ، جدال ســختی مقابل 
یکدیگر داشتند؛ اما عملکرد بازیکنان ما در دفاع به 
هیچ عنوان قابل قبول نبود. قاسم شعبانپور افزود: 
تیم ذوب آهن اصفهان یکی از تیم های مدعی این 
دوره از مسابقات اســت که توانست مقابل تیم ما 
به برتری برســد. وی ادامه داد: کســب برتری در 
این دیدار برای تیم ما اهمیت به ســزایی داشت و 
با وجود تلاش و زحمات بازیکنــان نتیجه بازی را 
با اختــلاف دو گل واگذار کردیــم. وی بیان کرد: 
امیدواریــم با برطرف کــردن نقاط ضعــف در نیم 
فصل دوم مسابقات لیگ برتر بتوانیم نتایج بهتری 

را کسب کنیم.

شکست میلی متری هندبال سربداران

جودو


